



ECTA President

Michael Franz

e-mail: President@ECTA.de

ECTA Behind the scenes

Dear Dancers,

I promised you to give a little overview about ECTA and the organization behind it. In my last article I tried to show how the strictly dance form related work is organized.

Today I would like to let you know about the work behind the scenes. Organizational parts that your clubs and last but not least you as the dancers can get a benefit from, directly or indirectly.

Editor

The editor is the person who gets all the input for the official ECTA publication for it's members. We call it ECTA News and the sense behind it is pretty much comparable to the EAASDC Bulletin. Michael 'Gätsby' Gätcke is our editor for many years now. He tries to get all the information in time so that he can place everything in order to present a good paper every month. So articles may be around organizational things like invitations to our general membership meeting or like spreading out information for leader education seminars, which may help to make your leader even better.

Webmaster

The webmaster is the one organizing and updating our ECTA homepage ECTA.de. Beyond this Bernd Wiegmann, our current webmaster, is dealing with our email system, manages technically our ECTA forum, which allows leaders to communicate about various topics in their interest-group, and finally manages and updates databases used for our work. So you see it's a

ECTA Blick hinter die Kulissen

Liebe Tänzer,

ich versprach Euch einen kleinen Überblick über die ECTA und die Organisation dahinter zu geben. Mein letzter Artikel versuchte zu zeigen wie die strikt tanzformbezogene Arbeit organisiert ist.

Heute würde ich Euch gerne einen Blick hinter die Kulissen geben. Organisatorische Teile von denen Eure Clubs und schließlich auch Ihr als Tänzer, direkt oder indirekt, einen Nutzen habt.

Editor

Der Editor ist derjenige, der alle Informationen bekommt um die offizielle ECTA Veröffentlichung für die Mitglieder zu erstellen. Es sind die ECTA News und der Gedanke dahinter ist recht ähnlich dem des EAASDC Bulletin. Seit vielen Jahren ist Michael 'Gätsby' Gätcke unser Editor. Er ist immer sehr dahinter her rechtzeitig alle Infos zu bekommen, um jeden Monat alles richtig aufbauen zu können. Die Artikel handeln u.a. von organisatorischen Dingen wie Einladungen zur Jahreshauptversammlung oder die der Verbreitung zu Weiterbildungsseminaren, die helfen sollen Eure Leader noch besser zu machen.

Webmaster

Der Webmaster organisiert und aktualisiert unsere ECTA Homepage ECTA.de. Darüber hinaus ist Bernd Wiegmann, unser derzeitiger Webmaster, für die Administration unseres Email Systems und die technische Führung des ECTA Forums zuständig, in dem die Leader sich zu unterschiedlichen Themen in ihrer Interessengruppe austauschen können, schließlich betreut und aktualisiert er

brought variety of things.

Librarian

The library is handled and operated by Martin Batisweiler. The books, cassettes, CDs and other media in the library can be borrowed by every member of ECTA. If your leader is looking for some old style information, new stuff for training, History, information from overseas and educational material, everything like this is available in the library. So, if you like something different at your club nights ask your Caller, Cuer, Prompter or instructor if he or she took the chance to have a look about it in the ECTA library.

So, you see ECTA is not just for the leaders. Dancers can get their benefit out of it too. And that's not all! More to come in another article of mine.

Looking forward meeting you, yours

Michael

unsere Datenbanken. Es ist also viel zu tun.

Bibliothekar

Die Bücherei wird durch Martin Batisweiler betrieben. Die Bücher, Kassetten, CDs und andere Medien der Bücherei können durch jedes Mitglied der ECTA entliehen werden. Sollte Euer Leader einmal alte Informationsschriften, neues Material zum Üben, Historisches, Informationen aus Übersee oder Ausbildungsmaterial suchen, die Bücherei ist der Ort an dem es gefunden werden kann. Solltet Ihr also mal etwas anderes am Clubabend haben wollen, fragt Euren Caller, Cuer Prompter oder Instructor ob er/sie schon mal in der ECTA Bücherei nachgesehen hat.

Ihr seht also, ECTA ist nicht nur für die Tanzleiter da. Auch Tänzer können davon profitieren. Und das ist noch nicht alles. Es gibt noch mehr!

Wir sehen uns, Euer

Michael

ECTA President



Im Bulletin August 2013 hat der neu gewählte ECTA President die neu gewählten Vorstandsmitglieder der ECTA vorgestellt. Ergänzend dazu heute eine Vorstellung in Bildern.

In our August Bulletin 2013 the new ECTA president introduced the new elected Board Members of ECTA. Now an introduction by photos.



Michael Franz ■ Jenny Beyen & Sönke Wilts ■ Guido & Edeltraud Haas ■ Carol David-Blackman